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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona 
č. 128/2000 Sb.,o obcích v platném znění. 
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bod jednání číslo    12  
 
 

 
Příspěvek do 1. sch ůze Rady m ěsta Ku řimi konané dne 16.01.2019  
 
Zápis z 1. jednání komise školské 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis z 1. jednání komise školské, 10. 12. 2018  
 
Materiál předkládá:  Ing. Petr Ondrášek - 1. místostarosta 

 
Materiál zpracoval:  Mgr. Hana Němcová - referent - školství  
 
 
Důvodová zpráva:  
 

Dne 10. 12. 2018 proběhlo první jednání Komise školské Rady města Kuřimi pro volební období 2018 
- 2022 (zápis vizte příloha A). 
Komise školská přijala usnesení o volbě místopředsedy komise.  
 
 
Návrh na usnesení: 
 

RM  b e r e   n a   v ě d o m í   zápis z 1. jednání komise školské ze dne 10. 12. 2018. 
 
Termín plnění: bez úkolu (KÚ) 
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Město Ku řim  tel. +420 541 422 311 
Jungmannova 968/75 fax +420 541 230 633 
664 34 Kuřim www.kurim.cz 

 

 

 

 

Datum a čas 10. 12. 2018, 17:00 hod. 

Místo konání Radnice Kuřim, velká zasedací místnost 

Počet členů  7 

Přítomni 

Všichni členové komise (viz prezenční listina). 
Alena Matějíčková, Ing. Petr Němec, Ing. Rostislav Hanák, Ing. 
Vojtěch Novotný, Ing. Mgr. Markéta Matulová, PhD., Mgr. Ilona 
Kopecká, Mgr. Petr Bracek 

Omluveni 0 

Hosté 
Mgr. Bc. Hana Kočevová, ředitelka ZŠT, 
Mgr. Richard Mach, ředitel ZŠJ 

Zapsala Mgr. Hana Němcová, tajemnice komise 

Další jednání  komise 
školské 

07. 01. 2019, 17:00 hod., malá zasedací místnost Radnice Ku řim 
(IV. NP, dveře č. 402) 

 
 

PROGRAM JEDNÁNÍ: 
 

1. Organiza ční záležitosti  (představení předsedkyně a členů školské komise, představení ředitelek a 
ředitele kuřimských škol). 
Předsedkyně komise školské (dále jen „komise“) zahájila jednání, představila členy komise, ředitelku 
ZŠT Hanu Kočevovou a ředitele ZŠJ Richarda Macha. Ředitelka MŠZ Lenka Slámová se omluvila. 
Dle předsedkyně by náplní komise měla být pomoc ředitelům škol prosadit u zřizovatele návrhy a 
požadavky na investiční akce související s renovací a vybavením budov, hřišť, přilehlých prostor 
v souvislosti s narůstající kapacitou. Pomoci školám rozvíjet nové formy výuky a podpořit rozvoj pohybu 
dětí a žáků.   
Ředitel ZŠJ měl připomínku k prvnímu jednání a námitku k poslednímu zápisu komise školské minulého 
volebního období 2014 – 2018. 
Připomínka k prvnímu jednání minulé komise:  
Komise minulého volebního období si na prvním jednání nestanovila témata, kterými se měla zabývat, 
ani předběžné termíny jednání. Termín další komise byl většinou stanoven na konci předcházejícího 
jednání komise, ale témata byla zaslána až s pozvánkou k jednání, kde byly body programu. Pozvánka 
s programem byla elektronicky zasílána většinou týden před konáním komise. Ředitelé škol a i členové 
komise, tak měli málo prostoru na přípravu podkladů pro komisi. 
Z toho důvodu žádám, aby nová komise toto napravila a stanovila si předběžně termíny jednání a 
hlavně témata, která budou probírána a tato elektronicky zaslat všem členům a ředitelům škol. 
Námitka k poslednímu zápisu komise školské:  
V posledním zápise je uvedeno: 
„Práce komise byla předsedou komise i místostarostou města hodnocena jako přínosná.“  
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S touto větou v zápise nesouhlasím, protože pan Holman se vyjádřil, že práce komise byla k ničemu.  

 
2. Volba místop ředsedy komise školské. 
Předsedkyně komise navrhla pana Petra Němce jako místopředsedu komise.  
Tajemnice komise se obrátila na členy komise s dotazem, zda má někdo z členů komise protinávrh? 
Nikdo z členů komise nedal protinávrh. 
 
Přijaté usnesení:  Komise školská souhlasí, aby Ing. Petr Němec byl místopředsedou komise. 
 
Pro:  6            Proti:  0            Zdržel se:  1  
 
Návrh byl p řijat. 

 
3. Seznámení s jednacím řádem komisí Rady m ěsta Ku řimi. 
Předsedkyně komise seznámila členy s „Jednacím řádem komisí Rady města Kuřimi“. Všichni členové 
dostali jednací řád předem elektronicky a v písemné podobě před zahájením prvního jednání. 
 
4. Předběžné stanovení termín ů jednání. 
Místopředseda komise navrhl, aby termíny jednání komise navazovaly na významné akce na školách 
(např. zahájení školního roku, schvalování výroční zprávy o činnosti, návrh provozního rozpočtu a plánu 
investic na následující rok, schvalování zprávy o hospodaření a ZVH, zápis do ZŠ, MŠ, konec školního 
roku, ….a jiné). Požádal členy komise, aby promysleli a navrhli termíny, aby mohla komise vybrat 2 - 4 
vyhovující všem.  
Komise se dohodla, že se bude scházet vždy v pondělí v 17:00 hod., ale konečný návrh konkrétních 
termínů jednání komise byl odložen na další lednové jednání. 
 
5. Návrh témat k projednávání. 
Předsedkyně komise navrhla členům postupně navštívit všechny budovy kuřimských škol, kde by je 
ředitelé konkrétně seznámili s plánovanými investičními akcemi, které zahrnuli do plánu investic pro rok 
2019 i pro další roky.  
Dále vyzvala ředitele ZŠJ Richarda Macha, aby komisi seznámil se stavem probíhající dostavby školní 
jídelny. 
Ředitel ZŠJ informoval komisi, že dne 8. 2. 2019 končí provoz školní jídelny (školní kuchyně zůstává 
v provozu) a její stěhování do tělocvičny. Důvodem je dostavba jídelny (rozšíření), aby byl zajištěn vyšší 
počet stolů a míst k sezení. Stěhování bude trvat zhruba dva týdny. Začne o jarních prázdninách (11. 2. 
– 15. 2. 2019 a bude pokračovat plánovaným ředitelským volnem (18. 2. – 22. 2. 2019). Tělocvična 
bude upravena na improvizovanou jídelnu. Je třeba zajistit podmínky pro převoz uvařených obědů ze 
školní kuchyně do tělocvičny, jejich výdej, odebírání použitého nádobí a jeho mytí. Za tím účelem se 
bude v tělocvičně instalovat mycí linka. Ředitel věří v pochopení situace rodiči žáků. Výdej obědů bude 
probíhat ve velmi ztíženém režimu. Předpokládá, že vše bude zdárně dokončeno nejpozději do konce 
školního roku (je možný i dřívější termín).  
Škole bude chybět velká tělocvična, ale tělocviky chybět nebudou. Od druhého pololetí bude upraven 
rozvrh hodin. Vyšší stupeň bude na tělesnou výchovu docházet do nové kuřimské haly, kde bude mít 
v PO – ÚT – ST – PÁ výuku první dvě vyučovací hodiny. Žáci se budou do školy přesouvat v průběhu 
velké přestávky. Vyučování by mělo být narušeno minimálně. 
Předsedkyně komise se ptala, jak jsou o celé situaci informováni rodiče žáků. 
Ředitel ZŠJ rodiče informoval prostřednictvím třídních učitelů, školního webu, stránek města, měsíčníku 
Zlobice. 
Další problém školy je propadená tuková jímka. Situaci již ředitel řeší. Proběhne zrychlené výběrové 
řízení. Zemní práce má dohodnuty se stavební firmou, která provádí dostavbu jídelny.  
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Ředitel školy požádal komisi o podporu u zřizovatele při prosazování investiční akce na výměnu 
podlahy v tělocvičně, která bude nutná po odstěhování improvizované jídelny zpět do nových 
rozšířených prostor. 
Místopředseda komise se dotazoval ředitelů, jestli bude zastupitelstvo dne 11. 12. 2018 projednávat 
jejich návrhy na provozní rozpočet a následující rada města jejich plán investic. Zastupitelstvem města 
bude zřejmě zatím schváleno jenom rozpočtové provizorium.  
R. Hanák navrhl, aby byla v lednu komise seznámena s požadavky škol, které byly předloženy radě 
města.  
 
6. Různé. 
R. Hanák požádal, aby byla komise informována i o jednáních školských rad při základních školách. 
Požádal ředitele, aby komisi posílali zápisy (prostřednictvím tajemnice komise). 
V. Novotný informoval o konání „Dne otevřených dveří – Den techniky“ na SOŠ a SOU Kuřim, který 
proběhl dne 3. 12. 2018. Studenti připravili pro žáky ZŠ různé zajímavé aktivity a ukázky. Byly pozvány 
kuřimské i okolní školy. Z okolních škol přijelo 250 žáků, ale bohužel z kuřimských ZŠ nebyl zájem, což 
ho mrzí. 
Probíhá revitalizace budovy zámku – III. etapa. Škola, jako soukromý subjekt, je schopna si za rok 
v doplňkové činnosti vydělat cca 700.000,- Kč. Na velkou opravu to je málo, proto požádali město Kuřim 
o příspěvek ve výši 600.000,- Kč na opravu fasády ve vnitrobloku. Postupně chtějí opravit celou školu, 
ale bude to delší proces. Poslední opravy budovy skončily předčasně v 80-tých letech, kdy zámek patřil 
městu Brnu. Škola je schopna investovat do oprav až poslední 3 roky. 
 
7. Závěr. 
Témata k projednání v lednové komisi, která vyplynula z prvního jednání: 

- stanovit termíny jednání komise pro rok 2019; 
- stanovit konkrétní témata k projednávání v komisi v roce 2019; 
- seznámit se s plánem investic jednotlivých škol, které byly předloženy radě města; 
- dohodnout se na prohlídce školních budov; 

 
Předsedkyně komise poděkovala všem přítomným za účast a jednání ukončila v 18:30 hod. 
 
 
 
Alena Matějíčková, předsedkyně komise         ………………………………………… 
 
Mgr. Hana Němcová, tajemnice komise         ………………………………………… 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Poznámka:  
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Vysv ětlivky zkratek 

MŠZ Mateřská škola Kuřim, Zborovská 887, okres Brno – venkov, příspěvková organizace 

ZŠJ  
Základní škola, Kuřim, Jungmannova 813, okres Brno – venkov, příspěvková 
organizace 

ZŠT  Základní škola Kuřim, Tyršova 1255, okres Brno – venkov, příspěvková organizace 

ŠD  Školní družina 

ŠJ Školní jídelna 

MŠMT  Ministerstvo školství mládeže a tělovýchovy 

ÚSC  Územní samosprávný celek 

ŠR Školská rada 

KÚ  Kancelář úřadu 

Zapisované děti  Všechny děti, které se dostavily k zápisu 

Zapsané děti  Všechny děti, které byly přijaty 

ŠPZ  Školské poradenské zařízení (např. pedagogicko psychologická poradna) 

OŠ KÚ JMK  Odbor školství Krajského úřadu Jihomoravského kraje 

PT  Přípravná třída 

SKK Sportovní klub Kuřim 

PPP  Pedagogicko psychologická poradna 

ŠVP  Školní vzdělávací program 

RVP  Rámcový vzdělávací program 

MAP  Místní akční plán 

KAP  Krajský akční plán 

MAS  Místní akční skupina 

KHS JMK  Krajská hygienická stanice Jihomoravského kraje  

ČŠI Česká školní inspekce 

ZVH Zlepšený výsledek hospodaření 
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